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Kære medlemmer 

..endelig Endelig ENDELIG! Så kom den nye 

overenskomst. Efter et års tovtrækkeri med Dansk 

Industri er der opnået enighed om ordlyden af, 

hvad der skal stå skrevet i overenskomsten der 

blev indgået for 

godt og vel et 

år siden, den 

såkaldte 

renskrivning af 

overens-

komsten.  

 

Det er efter min 

mening pinligt 

og en farce at 

der skulle gå et 

år, lad os håbe 

at det bliver 

sidste gang at vi 

skal vente så 

lang tid. 

 

Der er ingen nyheder i den overenskomst du altså 

nu kan læse i sin helhed for første gang, der er 

udelukkende blevet sat ord på hvad der var 

enighed om i forliget. 

Den er nu blevet sendt i trykken, men du kan 

allerede nu finde overenskomsten på forsiden af 

vores hjemmeside, tryk på det grønne ikon ”Tjek 

din ok” eller i toppen af fanebladet ”Lokalaftaler”. 

 

Brug hjemmesiden, den er jeres ! 

Vi er i bestyrelsen ret glade for - og stolte af - 

vores nye hjemmeside https://www.omr-metro.dk/ 

Her kan du faktisk finde svar på de fleste af de 

spørgsmål som bestyrelsen og vi tillids-

repræsentanter modtager fra jer. 

Bevares, vi anerkender at man i nogle tilfælde skal 

lede grundigt, især blandt de mange nyhedsbreve, 

men i de fleste tilfælde kan man altså finde svar 

her. Med tiden vil vi påføre de mange nyhedsbrev 

et meget kort indeks, så man kan få et overblik 

over indholdet. 

 

Henvendelser til DJ 

Apropos spørgsmål og svar. Ind i mellem bliver 

Jesper eller jeg kontaktet af DJ, fordi de har 

modtaget henvendelser fra en steward. 

 

Vi har indgået en kommunikations-strategi med 

DJ, der i al sin enkelthed går ud på, 

 

 

at alle henvendelser fra jer skal ske til bestyrelsen, 

Jesper eller jeg og ikke til DJ. Endvidere, så 

henvender DJ sig ikke direkte til jer, men al 

kontakt går gennem Jesper eller jeg. 

 

Hvis vi behøver support, så henvender vi os til DJ.  

Ofte så ved de faglige sekretærer ikke hvad der 

ligger bag jeres henvendelse og bliver alligevel 

nød til at få det opklaret ved at spørge Jesper eller 

jeg, så for at lette forretningsgangen og sikre, at i 

får den bedst mulige hjælp, så henvend jer til os, 

og lad os hjælpe jer.  

 

1. maj arrangement aflyst 

DJ har meddelt os, at 1. maj arrangementet via DJ 

i fælledparken også i år bliver aflyst, smitterisikoen 

er desværre stadig for høj til denne slags større 

forsamlinger, DJ skriver:  

”Vi arbejder dog fortsat på en markering flere 

steder i Fælledparken. Kunstinstallationen vil 

danne ramme om en storskærm, hvor der vil vises 

en kort dokumentar om 1.maj og fagbevægelsens 

rolle i klimakampen. Efterfølgende vil der på selve 

dagen den 1. maj blive skiftet til formandens 1. 

maj tale, efterfulgt af en hilsen fra TR/AMR i 

Hovedstaden og afslutningsvist vil der blive vist en 

ungdomstale. 

Derudover vil der på hjemmesiden og Facebook 

køre et digitalt arrangement på selve dagen, med 

indhold fra FH centralt, blandet med formandens 

tale og en hilsen fra TR/AMR i Hovedstaden. 

  

Fagpolitiske parole 2021 

Daglig ledelse vil yderligere indstille til forretnings-

udvalget, at der tages udgangspunkt i udvalgte FN 

verdensmål, som tema når vi skal markere 1.maj 

2021: 

Verdensmål 3: Sundhed og trivsel 

Verdensmål 7: Bæredygtig energi 

Verdensmål 8: Anstændige jobs og økonomisk 

vækst 

Verdensmål 10: Mindre ulighed” 

 

Udskydelse af generalforsamling 

Hos os lokalt, så bliver vi desværre nød til at 

udskyde vores generalforsamling endnu en gang. 

Vi har via hjemmesiden indkaldt til ordinær 

generalforsamling med en ny dato som er d. 20. 

maj, vi håber det lykkedes at gennemfører 

generalforsamlingen denne gang.  

 

https://www.omr-metro.dk/
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Lessor? 

MetroService har valgt at sende TimeCare på 

pension og jeg er enig, at det er en god ide’. 

I stedet skal vi i fremtiden bruge appen ”Lessor” 

når vi skal planlægge vagter. Ftr Michael Farina, tr 

Torben Traberg, Jesper og jeg tester i øjeblikket 

appen i en prøveversion - og det ser lovende ud, 

appen virker intuitiv og meget lettere at håndterer 

end TimeCare. 

 

Der er mange funktioner og brugerflader der 

endnu ikke er opsat som den endelige version skal 

se ud, men det kommer. 

 

Du kan downloade 

appen der hvor du 

normalt finder 

app’s (søg 

”Lessor”) og se 

layoutet, men du 

kan ikke anvende 

den endnu, da du 

ikke kan indsætte 

en brugerkonto. 

 

 

 

 

 

 

Det er vigtigt at understrege, at den nye ap, ikke 

vil ændre på vagtsætning eller vagttyper, men det 

er altså udelukkende en ny platform, lige som et 

nyt styresystem til din pc, tablet eller smartphone. 

 

Focusgruppe til IT-systemer 

Jeg har via SU foreslået, at der nedsættes en 

såkaldt focusgruppe til test af nye IT-systemer hos 

slutbrugerne der jo ind i mellem er os stewards. 

Jeg har ligeledes foreslået, at test af systemer bør 

ske via smartphones/Zebra og ikke via pc’ere, da 

det jo afspejler vores virkelighed. Forslaget er 

blevet vel modtaget af SU og IT-direktør samt IT-

chefer har tilsluttet sig ideen. 

Derfor søger og jeg 2 stewards fra hver bane, der 

gerne vil indgå i en sådan focusgruppe. Der bliver 

også udvalgt medlemmer blandt teknikker og 

andre.  

Send mig en mail, hvis du er interesseret. 

 

 

 

 

Nye amr på M3/4 

Bestyrelsen ønsker Joachim Andersen og Morten 

Grønning tillykke med valget som nye amr på 

M3/4, vi ser frem til samarbejdet med jer       

 

Den nye bemandingsplan på M1/2 

Den nye bemandingsplan er som bekendt blevet 

udskudt til maj/juni vagtplanen.  

Der blev nedsat en arbejdsgruppe bestående af 

Ulla, Immad, Simon og jeg, vores opgave var i 

samarbejde at opnå enighed om et oplæg fra 

driftsledelsen, repræsenteret af Kenth, Jan B. og 

Tarik, om den nye bemandingsplan. Som tidligere 

beskrevet, så var det et godt møde og langt de 

fleste indvendinger som vi lagde på bordet blev 

indarbejdet. 

 

Her i april/maj er vi vagtsat med de nye vagter 

men ikke den nye bemandingsplan. Vi vil i 

arbejdsgruppen gerne modtaget jeres erfaringer 

med de nye vagter inden d. 20. april hvor der er 

aftalt møde mellem Kenth og jeg. 

 

Vi er i arbejdsgruppen selvfølgelig også 

interesseret i jeres erfaringer med den nye 

bemandingsplan når vi kommer der til. 

Inden bemandingsplanen træder i kraft vil der i 

pauserum blive opsat info om den nye 

bemandingsplan. Det er også planen at der skal 

afholdes et evalueringsmøde i slutningen af den 

første vagtplan med den nye bemandingsplan. 

 

Intet er stationært og det meste kan vi via dialog 

forsøge at ændre på hvis der er belæg for det. 

Hvor der er vilje, er der vej       

 

 

 

 
Med venlig hilsen 

 

Frank Johansson 
 

Formand & Fællestillidsrepræsentant 
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